
1. Valg af dirigent

2. Beretning om det forgangne år

3. Det reviderede regnskab 

forelægges til godkendelse

4. Budget for det kommende år 

forelægges til godkendelse

5. Behandling af indkomne forslag: Antal stemmer: Forslag a. 9 Forslag b. 0    

a. Nedlæggelse af foreningen og Derfor begge forslag forkastet

overdragelse til Guldborgsund

Forsyning

b. Nedlæggelse af foreningen og

fusionere med Horbelev

6. Valg af medlemmer til bestyrelsen Begge afgår

Afgår efter tur:

Formand Felix Søkirk Nye medlemmer af bestyrelsen:

Næstformand Jesper Bergmann Julius Gammel

Henrik Eirsø

7. Valg af suppleant til bestyrelsen Begge afgår

Afgår efter tur:

  Henrik Aunsholm Nye suppleanter:

  Julius Gammel Ina Shirmaker

Kristian Nielsen

8. Valg af revisor Joachim Schrøder blev genvalgt

Afgår efter tur: Øvrige afgår

  Joachim Schrøder

  Hanne Christensen Ny Revisor:

  Supp. Heinrich Storr Lykke Kristiansen

9. Eventuelt

Bregninge Vandværk

Dagsorden

Generalforsamling den 17. februar 2025 kl. 1800

Henrik Aunsholm

NIL

NIL

Regnskabet godkendt

Budgettet godkendt



Bestyrelsens beretning.

Vi har i år indvundet 22245 m3 og udpumpet 21185 m3 hvilket giver 1060 m3 der er brugt til 
skyl

Igen i år har der ikke været nogen problemer med vandkvaliteten, der endog udviser 
særdeles fin kvalitet. Det er blandt Falsters fineste.

Der er heller ikke i år lavet nogle større arbejder andet end lidt vedligeholdelse.

Den 2. september 2024 blev bestyrelsen enige om at vi ikke længere kunne varetage 
Vandværket efter reglerne, da vi stadig var bagud med blandt andet GDPR, BNBO og LER. 

Derfor tog vi kontakt til kommunen, der er overordnet ansvarlig for alle vandværker i deres 
område, for råd og vejledning. Da Beredskabsloven siger at et vandværk ikke må stå uden 
ledelse, valgte kommunen at overtage. De gav påbud til Guldborgsund Forsyning om at 
overtage driften. Hvilket de har gjort frem til nu med meget tilfredsstillende resultat, og en 
rimelig pris, der er langt under, vores tidligere samarbejdspartner CONTECH. 

Kommunen har lykkedes med at lave frivillige BNBO aftaler med 2 ud af 3 lodsejere og begge 
har udtalt tilfredshed med aftalerne.






